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   MESTNA OBČINA MARIBOR 
KRAJEVNA SKUPNOST LIMBUŠ 
                 Ob Blažovnici 41 
                 2341 L I M BU Š 
    telefon: 6131-200, fax: 6131-214 
     E-mail: ks.limbus@maribor.si 

 
 

ZAPISNIK 
6. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Limbuš, 

 
ki je bila v ponedeljek, 09. 11. 2015, ob 16.00 uri, v prostorih Krajevne skupnosti Limbuš, Ob 
Blažovnici 41. 
 
Seznam prisotnosti je sestavni del izvirnega zapisnika. 
 
Za 6. redno sejo Sveta KS Limbuš, je predsednik predlagal naslednji dnevni red: 

  
1. Otvoritev redne seje in ugotovitev sklepčnosti ter obravnava in sprejem dnevnega reda; 
2. pregled sklepov in potrditev zapisnika 5. redne seje Sveta KS Limbuš; 
3. poročanje o delu komisij sveta KS; 
4. komunala; 
5. novoletne prireditve; 
6. Grajski grič (informacija); 
7. sprememba volilnih enot iz treh v eno; 
8. žarni zid; 
9. prispela pošta; 
10. razno. 
 
Ad. 1 Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti ter obravnava in sprejem dnevnega reda 
g. Andrej ŠAUPERL pozdravi vse prisotne. Ugotovi, da je na seji prisotnih sedem članov Sveta 
KS Limbuš, zato lahko prisotni veljavno razpravljajo in sklepajo. V sprejem poda dnevni red. 
Pove, da se bo seje udeležil g. Branko Koprčina iz Urada za komunalo MOM, zato se bo 4. 
točka dnevnega reda prestavila na termin ko bo g. Koprčina prišel. 
 
Sklep št. 71: Seja je sklepčna, zato lahko prisotni veljavno razpravljajo in sklepajo. 
 
Sklep št. 72: Člani Sveta KS Limbuš soglasno potrdijo dnevni red. 
 
Ad. 2 Pregled sklepov in potrditev zapisnika 5. redne seje Sveta KS Limbuš 
g. Andrej ŠAUPERL  
Prisotnim predstavi sklepe sprejete na 5. redni seji Sveta KS Limbuš. 
 
Sklep št. 73: Svet Krajevne skupnosti Limbuš soglasno potrdi zapisnik 5. redne seje Sveta KS 
Limbuš. 
 
Ad. 3 Poročanje o delu komisij sveta KS 
g. Andrej ŠAUPERL  
Kot predsednik Komisije za komunalo pri svetu KS prisotnim pove, da so se člani Komisije za 
komunalo v letošnjem letu sestali dvakrat. Članom Sveta povzame aktivnosti, ki so se dogajale 
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na področju komunale, pove, da je večina aktivnosti vezana na izgradnjo kanalizacijskega 
omrežja v Zaselku ob železnici. Pove, da so v pisarni tajništva na vpogled načrti za 
rekonstrukcijo ceste Vrhov dol. Prav tako člane seznani, da se bo v tem mesecu pričela 
izgradnja pločnika proti Laznici. 
 
ga. Magda ŽEZLINA 
Predsednica Komisije socialno skrbstvo in zdravstveno varstvo prisotnim pove, da se je komisija 
sestala dvakrat. Na prvem sestanku so določili tri delovna področja, ki so razdeljena na 
povezovanje in sodelovanje z že obstoječimi humanitarno-socialnimi organizacijami, 
organiziranje posvetov in razgovorov o problematiki in potrebami ljudi v kraju ter pomoč 
posameznim krajanom v težavah. Pove, da smo organizirali posvet z varuhom človekovih 
zdravstvenih pravic, vendar je bila udeležba zelo majhna. Prav tako smo organizirali sestanek z 
predstavnico projekta »Matija«, vendar se je projekt ustavil na začetni točki. Pove, da namen 
Komisije je zaznavanje problem in posredovanje le teh ustreznim službam. 
 
ga. Marija LONČARIČ 
Predsednica Komisije za prireditve prisotnim pove, da bomo letos po programu realizirali še 
zadnjo prireditev in sicer 29.11.2015 prižig lučk s kulturnim programom ter božičnim bazarjem. 
Pove, da je bil v maju mesecu uspešno izveden orientacijski pohod ter zaključna proslava ob 
krajevnem prazniku. Trenutno v sodelovanju s podjetjem Snaga izvajamo projekt »Poslikajmo 
posode za odpadke«, ki se bo predvidoma zaključil meseca maja 2016. 
 
g. Ivan SENEKOVIČ  
Predsednik Komisije za pokopališko dejavnost prisotnim pove, da so bila v letošnjem letu 
opravljena le nekatera vzdrževalna dela. Pove, da se pripravlja plan investicij ter investicijskega 
vzdrževanja, ki ga bomo predstavili na seji Sveta v letu 2016. 
 
ga. Terezija LESJAK 
Predsednica Komisije za poravnavo sporov pove, da komisija ni imela potrebe po sestanku, saj 
ni bilo sporov, v katerih bi lahko posredovali. 
 
ga. Bernarda JEVŠNIKAR 
Predsednica Komisije za informiranje pove, da so se člani sestali le enkrat. Trenutno smo v 
aktivnostih priprave glasila »Naš kraj«. Pove, da zelo slabo dostopajo do informacij, s katerimi bi 
lahko informirali krajane. Članom sveta pove, da smo preuredili spletno stran, tako da je bolj 
prijaznejša in dostopnejša za krajane.  
 
 
Ad. 4 komunala 
g. Andrej ŠAUPERL  
Članom Sveta predstavi g. Branko Koprčino iz Urada za komunalo MOM, ter mu preda besedo. 
 
g. Branko Koprčina 
Pozdravi prisotne. Pove, da so se dela izgradnje kanalizacijskega omrežja v Zaselku ob 
železnici pričela. Pove tudi, da je bilo prvotno načrtovano, da bo v prvo fazo vključena 
Hrovatova ulica, vendar, kot je razvidno tudi iz razpisne dokumentacije, se bo v tej fazi zgradilo  
prečrpališče in primar v Obrobni ulica ter tlačni vod. Pove, da je v tem projektu zajeta tudi 
izgradnja vodovoda in telekomunikacij, prav tako pa je bil pozvan k sodelovanju tudi Elektro 
Maribor. Glede proračunskih sredstev za naslednje leto pove, da je glavni problem zagotavljanja 
sredstev za izgradnjo kanalizacije v sprejetju Odloka o odvajanju odpadnih in padavinskih vod, 
ki bo zagotavljal namenska sredstva za izgradnjo in vzdrževanje kanalizacijskega sistema, a ga 
mestni svet še ni sprejel. Nanj čakamo že tri leta.  
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g. Andrej ŠAUPERL  
Sprašuje, kakšen je strošek priključnine na kanalizacijski sistem in ali je priključitev na 
kanalizacijski sistem obvezen? 
 
g. Branko Koprčina 
Stranka bo morala plačati priključni projekt ter priključnino, ki bo znašala  270,00 eur.  Cev bo v 
osnovi zgrajena od glavnega voda do parcelne meje. Pove, da kjer kanalski sistem omogoča 
priključitev in odvajanje vode na čistilno napravo, se stranka mora priključiti v roku 6 mesecev 
od prevzema. 
 
g. Branko Koprčina 
Prisotnim pove, da se bo pričela sanacija potoka (korita) ob cesti v Vrhov Dol od Vinotoča 
Javnik nizvodno.  
 
Ad. 5 novoletne prireditve 
g. Andrej ŠAUPERL  
Pozove go. Marijo Lončarič, predsednico Komisije za prireditve da na kratko predstavi program 
prižiga luči. 
 
ga. Marija LONČARIČ 
Pove, da je prižig lučk v soboto 29.11.2015 s kulturnim programom  ob 16.30 uri ter s božičnim 
bazarjem, s pričetkom od 10.00 ure naprej. Pove, da imamo vse dogovorjeno za postavitev ter 
okrasitev smreke in pričakujemo veliko udeležbo.  
 
Ad. 6 Grajski grič (informacija) 
g. Andrej ŠAUPERL  
Prisotnim pove, da je bivši predsednik KS Limbuš, g. Alojz Kraner opozoril, da so se na 
Grajskem griču pričela dela in sicer priklop vikendov na električno omrežje. Pove, da so našli 
»luknjo« v odloku, ki dovoljuje priklop kmetijskih zemljišč na električno omrežje, zaradi uporabe 
vodnih črpalk za zalivanje. Posledično obstaja bojazen črno gradenj, saj objekti niso komunalno 
opremljeni. Mestna občina Maribor je seznanjena s aktivnostmi in bodo pristopili k spremembi 
odloka, saj je to nedopustno. 
 
Ad. 7 Sprememba volilnih enot iz treh v eno 
g. Andrej ŠAUPERL  
Pove, da se je v Limbušu ustanovil odbor za spremembo volilnih okrajev, ki je sestavljen iz 
bivših treh predsednikov, kateri bi želeli spremenit volilni sistem in sicer, da Limbuš nebi več bil 
razdeljen na volilne okraje oz. enote, kot je to sedaj temveč bi občinske volitve zajemale Limbuš 
kot celoto in kot eno enoto. Odbor želi mnenje Sveta Krajevne skupnosti Limbuš. 
 
Predsednik Sveta naloži članom Sveta KS, da do naslednje seje premislijo ali so »ZA«, da se 
spremenijo volilni okraji v enega ali so »PROTI« oz. da ostane tako kot je, ali pa naj podajo svoj 
predlog.  
 
Ad. 8 Žarni zid 
g. Andrej ŠAUPERL  
Pove, da je v vezi z žarnim zidom in postavitvijo strehe na pergoli pisal projektantu g. Petru 
Požavku. Odgovor je prišel pisno in sicer g. Požavko zaradi tehničnih izračunov nasprotuje, da 
se namesti streha, saj mora zdržati težo snega in vetra. Pergola ima tudi svoj simbolni pomen, 
zato prekrivanje ne pride v poštev. Pove, da je projekt žarnega zidu avtorsko delo, ki ga ščiti 
zakon. 
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Ad. 8 Prispela pošta 
g. Andrej ŠAUPERL  
Pove, da smo prejeli prošnjo za podaljšanje najemne pogodbe za stanovalko, ki ji je bilo 
spomladi dodeljeno stanovanje v Pekrah, katerega je MOM kupila za namene izgradnje 
Medgeneracijskega doma. V spomladanskem času smo že sprejeli takšen sklep, vendar je 
družina dobila samo 6 mesečno pogodbo, sedaj so zaprosili za podaljšanje za obdobje enega 
leta.  
 
Svet Krajevne skupnosti Limbuš je razpravljal o predlogih in soglasno sprejel naslednje sklepe: 
 
Sklep št. 74: Svet Krajevne skupnosti Limbuš soglaša s oddajo stanovanja na naslovu Lackova 
162, v najem, za obdobje enega leta. 
 
g. Andrej ŠAUPERL  
Prisotnim pove, da je na KS Limbuš prispela vloga za najem prostora pred pokopališčem, za 
postavitev stojnice, za obdobje od 01.01.2016 do 31.12.2016 od cvetličarne Lumija. 
 
g. Vili OČKO 
Članom Sveta predlaga, da o tej prošnji razmislijo in podajo predlog ter stališče na naslednji seji 
Sveta KS Limbuš.  
 
Člani Sveta se s predlogom strinjajo.  
 
g. Andrej ŠAUPERL  
Pove, da smo od g. Franjota Šauperla prejeli vlogo za obnovitev spomenika od družine Godec, 
katerega bi namestili na notranjo stran pokopališkega zidu. Pove, da je bila družina Godec 
izredno dejavna v kraju. Predlaga, da naj Komisija za pokopališko dejavnost to temo obravnava 
in jo predstavi članom Sveta na naslednji seji.  
 
 
 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 19.45 uri. 
 
       Zapisala:                                                                                      
Tajnica KS Limbuš:                                                                    Predsednik Sveta KS Limbuš: 
   Karolina MERC                                                                                 Andrej ŠAUPERL  


